

Table of Contents / Содержание

Table of Contents / Содержание	vii
Contributors / Сведения об авторах	ix
Note for Contributors / Будущим авторам	x

Issue 1 / Часть 1

Articles / Статьи

<i>Blanca María Prósper</i> . The sibilant sounds of Hispano-Celtic: phonetics, phonology and orthography	1
[Б. М. Проспер. Сибиланты в испано-кельтских языках: вопросы фонетики, фонологии и орфографии]	
<i>George Starostin</i> . Lexicostatistical studies in Khoisan II/2: Towards a more precise phylogeny for the Tuu family	25
[Г. С. Старостин. Лексикостатистические исследования по койсанским языкам II/2: к уточнению филогенетической классификации языков семьи ту]	
<i>Mikhail Zhivlov</i> . Studies in Yukaghir etymology I	71
[М. А. Живлов. Исследования в области юкагирской этимологии I]	

Issue 2 / Часть 2

Articles / Статьи

<i>Fernando Carvalho</i> . On the Guaranian evidence for two Proto-Tupi-Guarani affricates	81
[Ф. де Карвалью. Реконструкция двух аффрикат в пратупи-гуарани согласно данным языков гуарани]	
<i>Я. Г. Тестелец</i> . Статья В. М. Иллич-Свитыча «Картвельский вокализм в свете внешнего сравнения»: краткое предисловие	113
[Yakov Testeleets. V. M. Illich-Svitych's paper on "Kartvelian vocalism in light of external comparison": a brief preface]	
<i>В. М. Иллич-Свитыч</i> . Картвельский вокализм в свете внешнего сравнения	116
[Vladislav Illich-Svitych. Kartvelian vocalism in light of external comparison]	
<i>А. В. Дыбо</i> . Статья В. М. Иллич-Свитыча «Картвельский вокализм в свете внешнего сравнения»: актуальный комментарий	126
[Anna Dybo. V. M. Illich-Svitych's paper on "Kartvelian vocalism in light of external comparison": an up-to-date commentary]	
<i>Н. Р. Сумбатова</i> . Глагольные корни и видовая оппозиция в даргинских языках	139
[Nina Sumbatova. Verbal roots and the category of aspect in Dargwa languages]	

